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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 10 november 2015 

van 12.00 uur tot 22.30 uur in het stadhuis van Woerden. 
 

Aanwezig: Henny Ekelschot (voorzitter) Jaap van der Does (LijstvanderDoes), 
Simon Brouwer (ChristenUnie/SGP),  Marieke van Noort (Progressief Woerden), 
Hendrie van Assem (Inwonersbelangen),  Arjan Noorthoek (CDA), Stefan van 
Hameren (VVD), Elias Bom (STERK Woerden), Heerd Jan Hoogeveen (D66), 
Victor Molkenboer (burgemeester), Erwin Geldorp, griffier (secretaris) Milan 
Lucassen (besluitenlijst).  

 
Gasten agendapunt 3: Eef Meijerink, Jolanda van der Spiegel en Reinier Kunst 
(leden Denktank Burger & Raad).  

 

 
 

1. Opening en vaststelling agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur en heet allen welkom. De agenda wordt 
conform vastgesteld. De aanwezige gasten voor agendapunt 3 worden extra welkom geheten 
door de voorzitter. 
 

2. Mededelingen 
 
Er zijn geen mededelingen van overwegende aard. 
 

3. Stand van zaken denktank burger & raad (memo) 
 
Mevrouw Van der Spiegel en de heer Meijerink houden, na een korte introductie door de heer 
Kunst, een korte presentatie over Doe Democratie. Nagedacht wordt over twee thema’s: het 
verbinden van Oud & Jong en Duurzaamheid. Over het algemeen wordt er positief gereageerd op 
het gepresenteerde. Het presidium staat open voor de genoemde experimenten en ziet een 
nadere uitwerking in december gaarne tegemoet. 
 
Na de presentatie wordt de memo inzake tussentijdse rapportage Denktank door het presidium 
besproken. Het presidium is enthousiast over het gepresenteerde en wil experimenteren met het 
idee om burgers die een idee voor de gemeente in willen brengen uit te nodigen om 7 burgers bij 
elkaar te brengen en dan twee raadsleden uit verschillende fracties hiermee  in gesprek te laten 
gaan.  
 
Besluit: 

 Het presidium ontvangt graag weer een update van de Denktank in december. Wellicht dat 
de genoemde onderwerpen dan een beslissing vragen van het presidium. 

 Het presidium stemt in met beslispunten 1 en 3 van de memo (Gast van de raad en 
informatiebijeenkomst door de burger). 

 Beslispunten 1 en 3 worden ongewijzigd geaccordeerd; beslispunt 2 wordt geherformuleerd 
tot: In het vergaderproces wordt ruimte vrijgehouden om externe oriëntaties mogelijk te 
maken. Deze zijn divers in vorm en uitvoering en worden afhankelijk van de politieke agenda 
of behoefte anderszins georganiseerd. De ideeën en suggesties van de denktank worden 
hierbij betrokken. 
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 Het presidium wil medio 2016 de nieuwe werkwijze evalueren. Het presidium vindt het van 
belang om bij het beoordelen van voorstellen zoveel mogelijk te redeneren los van het eigen 
systeem.   

 
4. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

 
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. Afgesproken wordt dat de kosten voor drankjes e.d. 
tijdens de fractievergaderingen niet ten laste van het fractiebudget hoeven te worden gebracht 
maar vanuit de daarvoor bestemde budgetten worden betaald.  
 

5. Actiepunten / Planning 
 
De actiepuntenlijst wordt conform vastgesteld met in acht name van de volgende opmerkingen: 

 Actiepunt 6: tijdens het volgende presidium zal er worden gesproken over videoregistratie en 
de mogelijkheid om dit op korte termijn te implementeren. De griffie zal voor de bespreking 
een “ruwe schets” als mogelijkheid voorleggen. 

 Actiepunt 6: het presidium besluit dat de werkgroep voor de verkenning (her)inrichting 
raadzaal n.a.v. de herhuisvesting uit de fractievoorzitters zal gaan bestaan. 

 
6. Actualiteiten 

 
a. Evaluatie commissie- en raadsvergadering behandeling begroting (allen, mondeling). 

Het presidium maakt een algemene opmerking over de bespreking van meerdere 
raadsvoorstellen in de begrotingscommissie. Dit heeft men liever niet. De heer Noorthoek 
vond de discussie erg mager in de commissies en de raad. Deze opvatting wordt niet breed 
gedeeld. Mevrouw Van Noort  vraagt of een apart agendapunt per programma  niet teveel 
van het goede is. De heer Van Assem refereert aan de gemeente Almere waar een motie- en 
amendementenmarkt wordt gehouden. Ook waren technische vragen van zijn fractie niet 
beantwoord (later blijkt de beantwoording wel te hebben plaatsgevonden). 
 
Besluit: het presidium zal in de vergadering van september 2016 nog even kort de procedure 
inzake behandeling begroting 2017 en verder doornemen. De “hoofdprocedure” blijft dezelfde 
als dit jaar. 
 

b. Stand van zaken uitwerking bijeenkomsten “kaderstelling raad/termijnagenda/participatie” 
(burgemeester en griffier, mondeling). 
 
Besluit: 
De Griffie komt (zo mogelijk) in december met een stuk naar het presidium over kaderstelling. 
Voorafgaand wordt de uitwerking van de tafellakensessie per mail geregeld. 
 

c. Afstemmen proces lopende ontwikkelingen opvang vluchtelingen (burgemeester, mondeling). 
De burgemeester vraagt wat de rol van het presidium is in de vluchtelingendiscussie. 
Afgesproken wordt om in het geval van reguliere informatie de raad via een 
raadsinformatiebrief te informeren. Naar gelang de ontwikkelingen is het ook een optie om de 
fractievoorzitters samen te roepen. 
 

d. Type onderwerpen dat burgemeester wel en niet aan orde kan stellen in Presidium, mede in 
relatie tot de competentie van de raadscommissies (burgemeester, mondeling). 
Afgehandeld bij punt c. 

 
e. Organisatorische ontwikkelingen samenwerking Woerden - Oudewater. 

De burgemeester licht kort toe wat de ontwikkelingen zijn. De getroffen regeling valt binnen 
de financiële afspraken in de DVO. Er komt een raadsinformatiebrief waarbij de commissie 
kan besluiten of deze besproken moet worden. Vraagpunt is of de ontwikkelingen passen 
binnen de kaders van het eerder genomen raadsbesluit. 
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7. Eerste ervaringen experiment spreektijdenregeling (mondeling) 
 

 VVD: in het begin even wennen, maar het gaat goed. 

 LijstvanderDoes: als spreektijden moeten dan het liefst alleen voor de eerste termijn. 

 Inwonersbelangen: voorstander van de mogelijkheid om voorzitters de rol te laten pakken om 
strak de vergadering te regisseren.  

 Progressief Woerden: blij met de spreektijden. Het helpt om scherper te formuleren. Wel 
kijken naar de mogelijkheid om voor de gehele vergadering een spreektijd af te spreken. 

 CDA: het heeft voordelen, maar het mag iets flexibeler. 

 ChristenUnie/SGP: strak in de toepassing van de regels, maar wel flexibel bij het vaststellen 
van de minuten. 

 D66: het gaat goed en vooral doorgaan. 

 STERK Woerden: doorgaan op de ingeslagen weg.  

 Burgemeester: over het algemeen tevreden. Het maakt het debat wat puntiger en scherper. 
 
Besluit: 
Het presidium besluit om het experiment te continueren. Op basis van de input wordt besloten om 
voor de volgende twee raden en de tussenliggende commissies én de commissie Middelen van 
18 november te experimenteren met een spreektijd voor de gehele vergadering in plaats van per 
agendapunt. 
 

8. Raadsbijeenkomst Woerden - Bodegraven-Reeuwijk (mondeling) 
 

In verband met de tijd wordt de bespreking van dit onderwerp doorgeschoven naar het presidium 
van 8 december 2015. 
 

9. Uitvoering motie werksessie wijk- en dorpsplatforms (mondeling) 
 
In verband met de tijd wordt de bespreking van dit onderwerp doorgeschoven naar het presidium 
van 8 december 2015. 
 

10. Rondvraag 
 

 De heer Van Assem: naar aanleiding van de sollicitatieprocedure. Wat is de stand van 
zaken? De griffier licht het proces kort toe. 

 De heer Brouwer: heeft vragen over de mogelijkheid om te komen tot een taskforce 
vluchtelingen. De voorzitter concludeert dat dit onderwerp aan de orde kan komen in de 
commissie Middelen van 18 november 2015. 

 De griffier: vraagt of er nog behoefte is aan bespreking van het raadsvoorstel inzake de 
ODRU. De fractie van het CDA zal het nog even nakijken. De rest heeft geen behoefte aan 
bespreking.  

 De griffier: vraagt of er nog nieuwe fractieassistenten aan zitten te komen. Dit in verband met 
een in te plannen fotoshoot. Misschien dat de fracties van de VVD en het CDA in december 
met nieuwe kandidaten komen. De fractie van LijstvanderDoes geeft aan pas in 2016 weer 
met nieuwe aanwas te komen. 

 
11. Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 
 
 
 
 
 


